
ورزشی   9 شنبه  12 اسفند   1402- 21 شعبان  1445 - 2  مارس  2024 - سال بیست  و سوم - شماره  6216

شکست ناپذیری پرهام در پراگ
نفر نخست شطرنج مردان ایران 
به مهره شکست ناپذیر رقابت های 
مســترز پراگ تبدیل شده است. 
به گــزارش ایرنــا، رقابت نزدیکِ 
پرهام مقصودلو سوپر استاد بزرگ 
شطرنج ایران برابر وینست کیمر 
شطرنج باز شــماره یک آلمانی با 
نتیجه مساوی به پایان رسید. این 

رقابت در دور ســوم مسابقات شطرنج پراگ برگزار شــد. در جدول مسترز این 
مســابقات ده استادبزرگ مطرح با نام های پراگناناندا، ویدیت سانتوش، گوکش، 
وینسنت کیمر، ریهارد راپورت، پرهام مقصودلو، دیوید ناوارا، ماتئوس بارتل و وان 
نگوین حضور پیدا کرده اند. پرهام مقصودلو با تساوی در برابر نابغه آلمانی به امتیاز 
۲.۵ رسید. وی پیش از این موفق به بارتل و پراگناناندا شده بود. شکست ناپذیری 

فیل شطرنج ایران از وی یک مدعی جدی در جمهوری چک ساخته است.

کولاک سام واژیر در مسابقات شیرجه جوانان آسیا
ســام واژیر با کســب پنج مدال رنگارنگ بعنوان برترین ورزشــکار شیرجه 
مسابقات قهرمانی جوانان آسیا انتخاب شد.  سام واژیر در این مسابقات موفق به 
کسب ۲ مدال شیرجه هماهنگ و سه مدال انفرادی )دو مدال طلا و یک نقره در 

ماده انفرادی و یک نقره و یک برنز در ماده شیرجه هماهنگ( شد.
در پایان این مسابقات از سوی کمیته فنی شیرجه آسیا این ملی پوش جوان 
و آینده دار ایران به عنوان بهترین ورزشــکار در رشــته شیرجه یازدهمین دوره 
مسابقات رده های سنی آسیا به میزبانی کشور فیلیپین انتخاب شد و در مراسم 
پایانی این رقابت ها با حضور فریدالدین فتاحیان که به تازگی بعنوان مدیر اجرایی 

فدراسیون ورزش های آبی آسیا انتخاب شده است، از وی تقدیر شد.

به دلیل کسب نتایج ضعیف؛  مجیدی اخراج شد
سرمربی ایرانی تیم الاتحاد کلبا 
از هدایــت این تیم اماراتی برکنار 
شــد. بعد از قهرمانی استقلال با 
فرهاد مجیدی در لیگ بیســت 
و یکم، ایــن ســرمربی از جمع 
آبی پوشان جدا شد و هدایت تیم 

الاتحاد کلبا را بر عهده گرفت.
الاتحاد بــا مجیدی از ۷ دیدار 

اخیر خود تنها موفق به کسب پیروزی در یک بازی شده و روند نزولی را در پیش 
گرفته است. این تیم هم اکنون با ۱۳ امتیاز در رده یازدهم لیگ ۱۴ تیمی امارات 
قرار دارد. به همین منظور امروز عصر باشگاه اماراتی با انتشار بیانیه ای اعلام کرد 
که با تصمیم هیأت مدیره کلباء و توافقی دوطرفه، قرارداد ســرمربی ایرانی این 
باشگاه فسخ می شود و این مربی بعد از یک سال و نیم حضور در این تیم به کار 

خود پایان می دهد.

خبرخوش برای پرسپولیس؛ مصدومان تمرین کردند
تمرین امروز تیم فوتبال پرسپولیس به بدنسازی اختصاص داشت و مصدومان 
نیز در این تمرین حضور یافتند. طبق برنامه کادر فنی و فشــردگی مســابقات، 

سرخپوشان تمرین امروز جمعه را با حضور در سالن بدنسازی برگزار کردند.
در این تمرین، بازیکنان به مدت یک ســاعت، برنامه خاصی را با استفاده از 
وزنه و دســتگاه های بدنسازی اجرا کردند و سپس به استخر رفتند. علی نعمتی 
و گئورگی گولســیانی نیــز که در بازی مقابل ذوب آهن مصدوم شــده بودند با 
برنامه کادر پزشکی تمرین کردند. پرسپولیس شنبه و یکشنبه دو جلسه تمرین 
تاکتیکی خواهد داشــت و سپس برای بازی مقابل نفت و گاز گچساران در جام 

حذفی به اردو می رود.
لواندوفسکی:

 مربیگری بارسا برای ژاوی بسیار سخت است
روبرت لواندوفســکی درباره ژاوی و روزهای سخت این مربی با آبی-اناری ها 
صحبت کرد. به گزارش ایسنا، ژاوی پس از شکست سنگین خانگی تیمش مقابل 
ویارئال، جلسه ای یک ســاعته را با لاپورتا و هیات مدیره بارسلونا برگزار کرد که 

خروجی اش پایان همکاری با بارسلونا در پایان فصل بود.
روبرت لواندوفسکی، مهاجم لهســتانی بارسا، درباره سرمربی تیمش به آس 
گفت: ژاوی تا پایان فصل مربی ما باقی می ماند و برای ما بســیار مهم است که 
روی کارمان متمرکز بمانیم. درک می کنم که الان و این هفته ها دوره ســخت و 
احساسی برای ژاوی است. ژاوی بازیکن سابق بارسلوناست و مربیگری بارسا برای 
او بسیار سخت است چون فردی احساساتی است. برای او بارسلونا چیزی فراتر از 
یک باشگاه است. ما باید کنار هم بمانیم، در یک مسیر حرکت کنیم و بازی ها را 
ببریم. باشگاه بارسلونا که پس از علنی شدن تصمیم ژاوی هرناندس برای جدایی 
از این تیم در پایان فصل جاری به دنبال یافتن گزینه ای مناســب برای سپردن 

هدایت کاتالان هاست در روزهای اخیر با مربیان زیادی مذاکره کرده است.
بارسا در حال حاضر با هشت امتیاز اختلاف با رئال مادرید صدرنشین، در رده 

سوم جدول لالیگا قرار دارد.

چرا خبیری از هیات مدیره پرسپولیس کنار کشید
عضو پیشین هیات مدیره باشگاه پرسپولیس گفت: پرسپولیس نام بزرگی در 
فوتبال آسیا دارد و افرادی باید در جایگاه مدیریتی و فنی این باشگاه حضور پیدا 

کنند که شایسته باشند.
به گزارش ایسنا، حسین خیبری که برای شرکت در انتخابات مجلس شورای 
اســلامی و خبرگان رهبری در مجموعه ورزشی شهید شیرودی، محل صندوق 
اختصاصی جامعه ورزش، حضور پیدا کرده بود، اظهار کرد: این افتخار نصیب من 
شده تا مدیرعامل باشگاه خیبر باشم و به  عنوان یک شهروند وظیفه خود دانستم 
برای آینده کشور رای دهم.  مدیرعامل باشگاه خبیر خرم آباد افزود: به عنوان یک 
شــهروند انتظار داریم وقتی نمایندگان وارد مجلس می شوند به وعده هایی که 
دادند برای رفاه و اعتلای کشور تلاش کنند. عضو سابق هیات مدیره پرسپولیس 
درباره مشکلات این باشگاه خاطرنشان کرد: دیگر در خدمت باشگاه پرسپولیس 
نیستم و اخلاقی نیست که بخواهم در خصوص این باشگاه صحبت کنم. زمانی 
که در هیات مدیره باشــگاه بودم خیلی اخبار منعکس نمی شد ولی همان موقع 
گلایه هــا و اعتراض هایی بود و نظرات خود را اعلام می کردم. وقتی دیدم نظراتی 

که می دهم به خوبی مورد توجه قرار نمی گیرند ترجیح دادم، استعفا دهم.
او افزود: پرســپولیس نام بزرگی در فوتبال آسیا دارد و افرادی باید در جایگاه 
مدیریتی و فنی این باشــگاه حضور پیدا کنند که شایســته اش باشند چون این 
صندلی، صندلی بزرگی است. ان شــاءالله مشکلات حل شود و برای این باشگاه 

آرزوی موفقیت دارم.

آزمون: 
رُم مثل خانه من است

 دِروسی یک جنگجوی واقعی است
رُم  باشگاه آ.س  ایرانی  مهاجم 
ایتالیا، گفت: دانیله دِروسی مثل 
جنگجویان می ماند و یک سرمربی 
بسیار خوبی برای تیم ما محسوب 

می شود.
آزمون  ایرنا، سردار  به گزارش 
مهاجم تیم ملــی فوتبال، پس از 
روزهای ســختی که در آ.اس رم 

داشــت اکنون به یکی از مهره های مهم این تیم پرطرفدار ایتالیایی تبدیل شده 
است.  وی در گفت وگو با سایت باشگاه رم، اظهار داشت: اینجا احساس می کنم 
در خانه هستم و احساس خوبی دارم. در رختکن ما دیبالا به عنوان عضوی از تیم 
قهرمان جهان و ســتاره های زیادی وجود دارند و کار با آنان آسان است. آزمون 
با تمجید از لورنزو پلگرینی کاپیتان تیم رم، عنوان کرد: او مرد بزرگی اســت که 
همیشه به بازیکنان می کند. پلگرینی، یک کاپیتانی بزرگ، فوتبالیست فوق العاده 

و انسان خوبی است.
وی در مورد نخســتین حضــورش در رم، بیان کرد: بازی بــا تورینو بود که 
هــواداران زیادی در ورزشــگاه المپیکو بودند و واقعا احســاس خوبی داشــتم. 

طرفداران رم باورنکردنی  هستند و در هر بازی ورزشگاه را پرُ می کنند.

اخبارکوتاه

زنده یاد »سیامند رحمان« کوهی از غیرت 
ایرانی بود که تا پای جان برای سربلندی ایران 
تلاش کرد و رکوردهــای بی نظیری از خود به 

یادگار گذاشت.
به گزارش ایرنا، چهار ســال پیش و در اوج 
شــایعات فراگیری کرونــا، ورزش ایران رخت 
عزای یکی از بزرگان خود را بر تن کرد. مردی 
که کوهی از غیرت بود و فولاد ســرد در برابر 
اراده او تعظیــم کرد. غیرتــی از جنس مردان 
زاگرس نشــین و قهرمانان ملی ایران که نام و 
خاطره آنان بعد از دهه ها، بر تارک ورزش جهان 
می درخشد. سیامند رحمان همان قهرمانی بود 
که در کنار غلبه بر پولاد سرد، اخلاقی از جنس 
عطوفت و مهربانی داشــت و توانست در چند 

ســال حضور در دنیای قهرمانــی نامی از خود 
به یادگار بگــذارد که رقیبان خارجی و داخلی 

همواره از آن با احترام یاد کنند.
ســیامند از توان یابانی بــود که معلولیت را 
محدودیت نداست، بلکه آن را راهی جدید برای 
افتخارآفرینی در ســطح ایران و جهان تعریف 
کرد. برای سیامند که سختی زیادی در مسیر 
زندگی تحمل کرده بود عبور از آهن ســرد و 

حمله به رکوردها معنای دیگری داشت.
سیامند که نامش برگرفته از کوهی در ایران 
است به جهانیان درس غیرت و اراده داد. او به 
سایر هم نوعان خود آموخت آنچه که می تواند 
تمام سختی ها را کنار زده و فرد را به قله افتخار 
برســاند، تلاش است و در مســیر این تلاش، 

محدودیت معنای زیادی ندارد. او به جهان فولاد 
ســرد آمد تا نشان دهد که می تواند به دیگران 
درس اراده بدهد او ســنگین ترین وزنه ممکن 
را مهار کرد تا جهانیان نظاره گر قدرت اراده او 
باشــند. قدرت بی نظیر و اخلاق مثال زدنی این 
پهلوان موجب شکل گیری رکوردهایی شد که 
شاید تا دهه ها در قلب مردم ایران ماندگار باشد.

سیامند با وجود محدودیت ناشی از معلولیت 
چندین رکورد بی نظیر در جهان و پارالمپیک 
به نام خود ثبت کرد، رکوردهایی که شکستن 
آنان اکنون به آرزوی هر ورزشکاری تبدیل شده 

است. 
سیامند زمانی که زیر وزن ۳۱۰ کیلوگرمی 
قرار گرفت کوهی از قدرت و اراده بود و توانست 

در ریو تاریخ پارالمپیک را از نو بنویسد. او این 
وزنه را مهار کرد تا چند هزار تماشاگر حاضر در 
سالن و مسئولان برگزاری رقابت در برابر اراده 
وی ســر تعظیم فرودآورند در آن سال بود که 
عالی ترین مقام کشــور برزیل به اراده او سلام 

نظامی داد.
رحمان از اشنویه به ورزش جهان معرفی شد؛ 
شهری که اکنون نامش فراتر از مرز جغرافیایی 
رفته و آدرس این شــهر هم نام سیامند است. 
بله سیامند کُرد متعصب ایرانی بود که به عشق 
پرچم کشــور، بالاترین رکوردها را به نام خود 
ثبت کرد. او به عشق وطن سخت ترین تمرینات 
را تحمل کرد تا نام ایران در سالن های جهان و 
تابلوهای رکورد ثبت شود. او به وطن عشق می 

ورزید و همانند اسطوره های این سرزمین تا »تا 
پای جان برای ایران« تلاش کرد.

قهرمان پارالمپیک و قوی ترین مرد معلول 
جهان در مرام و مسلک پهلوانی هم یک نابغه 
بود. ســیامند همیشــه خندان بود و حتی در 
سخت ترین شرایط رقابت با لبخند وارد سالن 

می شد.
دیلون ریچاردســون مدیر اجرایی و توسعه 
فدراســیون جهانی پاراوزنه برداری با تمجید از 
رفتار وی، گفت: هرگز لبخندها و رکوردزنی های 
او را در پارالمپیک و مسابقات جهانی فراموش 

نخواهیم کرد.
همچنیــن اندرو پارســونز رئیــس کمیته 
بین المللــی پارالمپیک در پیام تســلیت خود 
به مناســب درگذشت سیامند رحمان، نوشت:  
سیامند فردی دوست داشــتنی، خونگرم و از 
شخصیت والایی برخوردار بود و از اینکه افتخار 

آشنایی با وی را داشتم به خود می بالم.
شــاید یازدهم اســفند ۱۳۹۸ برای ورزش 
ایران یک روز تلخ بود و سیامند پیش از رسیدن 
به ایســتگاه توکیو از قطار زندگی پیاده شد اما 
نــام وی بر تارک ورزش ایــران و جهان نقش 
بسته است. نامی که هنوز در سالن های جهانی 
و پارالمپیک فریاد زده می شود. فریاد زدن نام 
ســیامند در بزرگترین آوردگاه های جهانی به 
آن خاطر اســت که پهلوان افسانه ای ایران در 
مسیر زندگی خود سه چراغ قرمز را پیش روی 
محدودیت های ناشی معلولیت روشن کرد و با 
ویلچر سرنوشت از مسیر پر پیچ و خم زندگی 
قهرمانی عبور کرد تا به قله افتخار رسید. قله ای 
که شاید کمترین کســی بتواند تا سال ها آن 
را فتح کند. ســیامند خاص بود زیرا در مسیر 
قهرمانی رفیق و رقیب نه تنها به قدرت و اراده 
او احتــرام می گذارند بلکه زبان به تمجید این 
نابغه گشودند. »جمیل الشبلی« بعد از کسب 
مدال طلای دســته فوق ســنگین پارالمپیک 
۲۰۲۰ توکیو در گفت وگو بــا خبرنگار ایرنا با 
بیان اینکه سیامند رحمان اسطوره در این رشته 
بود، اظهار داشت: رکورددار پاراوزنه برداری در 
دســته به اضافه ۱۰۷ کیلوگرم یکی از نام های 
بزرگ تاریخ پارالمپیک اســت. او بی نظیر بود 
با وجود ســیامند کسی برای کسب مدال طلا 

تلاش نمی کرد.
بائه چون رقیب کره ای سیامند در پارالمپیک 
۲۰۱۶ ریــو پیش از مســابقه باخــت خود را 
اعلام کرد و بــا تمجید از هرکول ایرانی گفت: 
نمی توانم مقابل او کاری انجام بدهم. به همین 

دلیل هدفم در ریو کسب مدال نقره است.

چهار سال در فراق قوی ترین مرد معلول جهان

نگاهی به زندگی هرکول خندان؛ تا پای جان برای ایران

دبیر فدراسیون تنیس درباره رقابت تیم ملی 
ایران با اســتونی، گفت: در گذشته که به گروه 
سه جهانی صعود کرده و صدرنشین آن شدیم، 
معادلات زیادی را برهم زدیم و شــاید بتوانیم 
این روند را تا کسب جایگاه در گروه ۲ جهانی 

ادامه دهیم.
به گــزارش ایرنــا، مســابقات تنیس جام 
دیویــس کاپ مهم تریــن تورنمنــت تیمــی 
بین المللی مردان جهان به حساب می آید و به 
صورت سالانه توسط فدراسیون جهانی تنیس 

یا همان ITF برگزار می شود.
فرمت دیویس کاپ به این شــکل اســت 
که ۱۶ کشــور برتر جهان به یک گروه تبدیل 
می شوند و کشــورهای دیگر طبق رتبه بندی 
آن هــا توســط ITF در گروه هایی دیگر جای 
می گیرند. پس از گروه جهانی اصلی نیز گروه 
۲ جهانی وجود دارد و به همین ترتیب تیم ها 
کسب جایگاه  می کنند و به رقابت می پردازند. 
تیم های آخر هر گروه طی مسابقاتی با تیم های 
اول گروه پایین تر، در چارچوب گروه های پلی 
آف، رقابت می کنند و می توانند به این ترتیب، 

جایگاه خود را ارتقا دهند.
تیم ملی تنیس ایران امسال به گروه ۳ ورود 

کرد و صدرنشین این گروه شد که رقابت های 
آن مرداد سال جاری در کلمبو سریلانکا برگزار 
شد. پس از آن تیم ایران باید از استونی میزبانی 
می کرد تا در صورت پیروزی به گروه ۲ صعود 
کند. شکایت هایی توسط استونی به فدراسیون 
جهانی و دادگاه حل و فصل اختلافات لندن و 
دیوان مستقل ارائه شــد که هدف آن گرفتن 
امتیاز میزبانی از کشــورمان بود. پس از شروع 
این ماجرا، فدراســیون تمام سعی خود را برای 
حل این مشکل انجام داد تا میزبانی این رقابت 
را از دســت ندهد، زیرا بــازی در خاک ایران، 
شانس تیم کشــورمان را برای برتری افزایش 
می داد. با این حال اســتونی بــا ناجوانمردی، 
شرایط را به سود خود تغییر داد تا میزبانی به 

کشور ثالث و سریلانکا محول شد.
شــاهرخ کشــاورز در گفت وگو با خبرنگار 
ورزشــی ایرنــا، در خصوص این بــازی اظهار 
داشت: ملی پوشان تا ششم اسفند در اردو بودند 
و پس از آن نیز به تمرینات شخصی پرداختند. 
برنامــه ما این بود که قبل از بازی با اســتونی 
در قالب مســابقات تور جهانی، تنیســورهای 
تیم ملی با رقبــای خارجی بازی کنند که هم 
شرایط خود را ارزیابی کرده و هم مثل مسابقات 

تدارکاتی سطح بازی خود را افزایش دهند. در 
حال حاضر ملی پوشــان ما در تــور جهانی با 
تنیســورهای حاضر از ۲۳ کشور جهان رقابت 
می کنند و این موضوع پیشــرفت خوبی را به 

دنبال خواهد داشت.
وی ادامه داد: بچه ها قبل از بازی یک روحیه 
جنگنــده دارند که باعث تلاش بیشــتر برای 
کسب پیروزی اســت. حضور تماشاچیان هم 
می تواند تاثیر مثبت بگذارد و هم تاثیر منفی. 
اگر تنیسورهای ما موفق شوند که تماشاچیان 
می توانند روحیه حریــف را تضعیف کنند اما 
حالا که حضور ندارند، دیگر نگران شرمندگی 
و استرس بازیکنان تیم ملی نیستیم زیرا بازی 
کردن پیش چشم هواداران، می تواند سخت تر 

باشد.
دبیر فدراســیون تنیس ایران با اشــاره به 
زمین در نظر گرفته شده برای این بازی، عنوان 
کــرد: برای ما این مهم بود که در زمین خاکی 
بــازی کنیم زیرا تخصص و بیشــترین تمرین 
بازیکنان ایرانی در خاک اســت. از طرف دیگر 
هم اســتونی برای ما خوش یمُن است زیرا از 
طرف فدراسیون جهانی هزینه این میزبانی به 
ما پرداخت می شــود. آب و هوا و ارتفاع از دریا 

نیز در همه رشــته های ورزشی موثر است که 
در این رقابت با میزبانی ســریلانکا، همه چیز 

به نفع ماست.
وی افــزود: البته منکر بالاتر بودن ســطح 
و قدرت تنیس اســتونی نســبت به تیم ملی 
کشــورمان نیســتیم ولی در یک سال و نیم 
گذشته که هم به گروه سه جهانی صعود کردیم 
و هم صدر نشین آن شدیم، معادلات زیادی را 
برهم زدیم و شاید بتوانیم این روند را تا کسب 
جایگاه در گروه ۲ جهانی ادامه دهیم. استونی 
بازیکنانی با جایگاه جهانی)رنکینگ( ۲۰۰ دارد 

اما بازیکنان ما زیر ۱۰۰۰ هم نیستند.

کشاورز درمورد نتیجه این بازی گفت: اگر 
ایــن بازی را پیروز شــویم، در گروه ۲ جهانی 
تثبیت خواهیم شد. اگر هم ببازیم، چیزی را از 
دست ندادیم. برای یک صعود نیازمند تلاش  و 
زمان هستیم و قطعا به یک باره نمی توان به قله 
رســید. شاید مدتی لازم باشد برای رسیدن به 
گروه ۲ تلاش کنیم تا بتوانیم جایگاه خودمان 
را تثبیت کنیم. به عنوان یک مدیر ورزشــی و 
کارشناس رشته تینس از عملکرد بچه ها راضی 
هســتم و به نظرم باید انتظارات از تیم را کمی 
کنترل کنیم زیرا ممکن است ورزشکاران تیم 

ملی با انتظارات بی منطق تخریب شوند.

کشاورز:

 ممکن است باز هم تنیس ایران معادلات را برهم بزند

درویش: 

مالکیت یکی از ۲ باشگاه طی چند روز آینده مشخص می شود

رستمیان:

 باید تجربه فینال خود را بالا ببرم

مدیرعامل باشــگاه پرســپولیس گفت: تا 
فردا یا شــنبه مالکیت یکی از ۲ تیم استقلال 
یا پرسپولیس مشــخص می شود، ضمن اینکه 
این مسائل ربطی به مدیرعامل، هیات مدیره یا 
باشگاه ندارد این موارد حتی فراتر از وزارتخانه 

است. 
به گزارش ایرنا، رضا درویش روز پنجشنبه 
در حاشیه مراسم جشن قهرمانی تیم نوجوانان 
پرسپولیس در خصوص حاشــیه های دیدار با 

ذوب آهن اصفهان اظهار داشت: موضوع را من 
هم شنیدم و مسئولان تیم و بازیکنان ماجرا را 
نقل کردند اما جای تامل و تاسف دارد، فوتبال 
ما به کجا می رود؟ این نشان دهنده آن است که 
فوتبال ما در هیچ ابعادی نظارتی بر آن نیست. 
یعنــی باری به هر جهت هر چند وقت یک بار 
کمیته اخلاق یــک جریمه ای انجام می دهد و 
کمیته انضباطی یک کاری می کند اما بازدارنده 
نیست. با این وقاحت و صراحت کارهایی انجام 

می شود که نشان می دهد کمیته نظارتی هیچ 
نقشی ندارد و فوتبالی باشد و امور بگذرد.

وی ادامه داد: برخی از دوستان فکر می کنند 
فوتبال یعنی یک روز ساعت یک بازی را تغییر 
دهنــد و یک روز برنامــه زمان بندی را جابجا 
می کنند، همین؛ اما این روش و سیستمی که 
فوتبال ما دارد به مقصد نخواهد رسید و ایجاد 
مشــکل می کند. این زنگ خطری است که در 
ابعاد خارجی ما را با مشــکلات زیادی مواجه 
می کند. مدیرعامل باشگاه پرسپولیس همچنین 
در مورد جذب مهاجم جدیــد تاکید کرد: در 
این خصوص باید سرمربی تیم اظهار نظر کند 
و هنوز درخواستی نداشــتیم. بابایی را هم در 
همان پســت مهاجم داریم و اگر این احساس 

نیاز باشد پیگیری خواهیم کرد.
درویش در مورد مالکیت این باشگاه گفت: 
بر اســاس اطلاعاتی که دارم تا فردا یا شــنبه 
مالکیت یکی از این تیم ها مشــخص می شود، 
ضمن اینکه این مســائل ربطی به مدیرعامل، 

هیات مدیره یا باشــگاه ندارد این موارد حتی 
فراتر از وزارتخانه اســت. حداکثر تا یکشــنبه 
در ایــن خصــوص نتیجه اعلام خواهد شــد 
که مالکیت یکی از دو باشــگاه پرســپولیس و 
استقلال با وزارتخانه ای ســوای وزارت ورزش 

است.
وی در واکنش به ســخنان مهدی ترابی در 
خصوص مطالباتش از باشگاه گفت:  بله، حق با 
این بازیکن است است. متاسفانه هزینه هایی را 
باید بدهیم که ناخواسته است و در برنامه های 
ما جایی نداشت. ۱۱ میلیارد تومانی که مجبور 
شــدیم بدهی مالیاتی رادوشــوویچ را بدهیم 
از همیــن موارد ناخواســته بــود در صورتی 
که همیــن پول را برای پرداخــت درصدی از 
مطالبات بازیکنان مد نظر داشــتیم. ۶ میلیارد 
بدهی مالیاتی برانکو را هم داشــتیم، ۱میلیون 
و ۵۰ هزار یورو را به رادوشــوویچ دادیم، این ها 
می شــود ۷۰ میلیارد تومان کــه اگر الان در 
حساب بود، مشکلی نداشــتیم. ۱۰۹ میلیارد 

طلبی است که ما باید از وزارت ورزش یا دولت 
بگیریم، بابت بدهی هایی که افشا نشده و بعد از 
واگذاری مشخص شد. همه این موارد باعث شد 
بازیکنان شایسته ما در دریافت مطالبات خود 
با تاخیر مواجه شوند و تلاش می کنیم در چند 
روزه آینده منبعی برای تامین این مطالبات پیدا 
کنیم. او در خصــوص اینکه به غیر از مالکیت 
مشترک، موضوع دیگری باشگاه پرسپولیس را 
تهدید می کند یا خیر، گفت: بحث فقط مالکیت 
مشترک است که یقین دارم با هماهنگی دولت 

این کار انجام می شود.
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس در واکنش به 
این سئوال که با توجه به مطالبات پرسپولیس 
از آسیا آیا امکان هزینه از آن مبالغ وجود ندارد، 
یادآور شــد: پیگیر این راه هم هستیم اما هنوز 
عملیاتی نشــده، اگر هر کــدام از این مواردی 
که گفته شــد یا وامی که درخواست کرده ایم 
را بتوانیم بگیریم بخشی از مسائل مالی تیم و 

بازیکنان را حل خواهیم کرد.

دارنده سهمیه المپیک پاریس گفت: هدفم 
این اســت که در مسابقات پیش رو تا المپیک 

تجربه فینال خود را بالا ببرم.
هانیه رســتمیان در گفت و گو با ایسنا، در 
خصوص خرید ســلاح جدید و اینکه آیا زمان 
کافی برای هماهنگ شــدن با آن دارد؟ اظهار 
کرد: ســلاح بادی ام را عوض کردم. مدل آن با 
سلاح قبلی  فرقی ندارد، فقط در رنگ دیگری 
سفارش دادم. به همین جهت مشکلی با سلاح 
جدید نخواهم داشــت. تنظیمات آن هم انجام 
شده و تا مسابقات زمان زیادی هست و مشکلی 
پیش نخواهد آمد. البته سلاح قبلی  هم شخصی 
بود. دارنده سهمیه المپیک پاریس در ادامه در 

خصوص ســلاح ۲۵ متر گفت: هماهنگ شده 
که تا المپیک با همان ســلاح امانی کار کنم. 
دنبال این هســتم که از یک راهی بتوانیم آن 
ســلاح را بخریم تا شخصی شود اما تا المپیک 

مشکلی از بابت این سلاح امانی وجود ندارد.
ملی پوش تیرانــدازی در ادامه در خصوص 
مسابقات پیش روی خود گفت: مسابقه برزیل 
اولین مسابقه پیش روی ماست. آخرین مرحله 
کسب ســهمیه المپیک و هدف اصلی تیم هم 
همین مسابقات اســت. امیدوریم همگی برای 
این مسابقات آماده شویم و تعداد سهمیه های 
خود را افزایش دهیم. هدف من هم این اســت 
که تمرینات خوبی داشته باشم، بتوانم در این 

مسابقه نتیجه خوبی بگیرم و فینالیست شوم 
تــا در این فرصت باقی مانده تا المپیک تجربه 

فینال خود را بالا ببرم.
اردوی  فدراســیون  افــزود:  رســتمیان 
آماده سازی تدارک دیده که امیدوارم بتوانیم در 
آن اردوها شرکت کنیم تا در رشته های خفیف 
تمرینات بهتر و با فشنگ بیشتر داشته باشیم. 
دو مســابقه جهانی دیگر هم در باکو و مونیخ 
هست که جزو هدف های ما بعد از برزیل است و 
قبل از المپیک خیلی می تواند به آمادگی بیشتر 

ما کمک کند.
وی در خصوص اردوهای آماده سازی هانوفر 
گفت: اردوی هانوفر و مسابقات مونیخ جزو برنامه 

فدراسیون است اما باید ببینیم که مشکل ویزا 
حل می شــود یا خیر. اگر این اردو فراهم شود 
می توانیم با فشنگ ۲۵ متر بیشتر تمرین کنیم 
و همچنین می توانیم برای مســابقات پیش رو 

فشنگ بخریم و تست کنیم.

رســتمیان افــزود: بــرای تمرینــات که 
نمی توانیم از فشنگ ۲۵ متر مسابقات استفاده 
کنیم. فشنگ مسابقات تموم شده و امیدوریم 
به اردوی هانوفــر برویم تا بتوانیم دوباره آنها را 

تهیه کنیم.


